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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Lázár János Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz :

„Vizsgálja-e a kormány, hogy az AirBnB oldalán található szolgáltatók megfelel ően
adóznak-e? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az AirBnB szolgáltatók kapcsán Teréz, - és Erzsébetvárosban a lakossági fórumokon az alább i
kérdések merültek fel :

1. Hány magyarországi szolgáltató hirdeti magát az AirBnB szolgáltatók között, és hánya n
regisztrálták magukat az adóhatóságnál?

2. Vizsgálja-e a kormány, hogy az AirBnB oldalán található szolgáltatók megfelel ően adóznak-
e?

3. Készült-e már a témában korábbi kérdéseimben felvetettekre jogszabálymódosítás-tervezet ,
amely egyértelműen rendezi a társasházak és a szolgáltatók jogviszonyát?

Egy jól szabályozott rendszer mind a lakók, mind pedig a jóhiszem űen működő lakáskiadók érdeke.

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2017 . december 19.

r . Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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